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Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Kazimierza Wielkiego o budowg chodnika wzdhtzulicy Rybnickiej

na osiedlu mieszkaniowym RYBNICA. Mieszkancy od lat oczekuj4

nat4 inwestycjg. Osiedle rozbudowuje sig i najwyZszaporanat1

waim dla mieszkaric6w inwestycjg. Zdecydowanie wptynie to na

be4pieczefstwo pieszych.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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